

論文原創性比對報告書上傳 [功能代碼：AIS005]

Upload the Similarity Report [function code: AIS005]

【本系統限已通過學位考試之研究生使用】

[The system can only be used by postgraduates who already passed the degree examination.]

恭喜同學順利通過博（碩）士學位考試！請您配合辦理下列事項：

Congratulations on passing the degree examination for your doctoral or master's degree. Please fulfill the following requirements.

一、上傳論文原創性比對報告書 PDF 檔 Upload PDF File of Similarity Report for the Final Version of Thesis：

為利校核，請上傳最終本版論文之論文原創性比對報告書(須符合各院系所標準)。

For verification, please upload the similarity report for the final version of the thesis, which must meet the standards set by each department.

二、網路查詢成績 Online Grades Inquiry：

同學可透過"成績查詢功能"查詢成績是否完成登錄。學位考試成績已獲登錄者，離校手續完成後得依規定領取畢業證書。

Postgraduates can check the [grade inquiry system](#) to verify if the scores have been registered.

Once the degree examination score is registered, postgraduates can collect the diploma after completing the graduation clearance procedure.

◎ 特別提醒：

研究生通過學位考試後應儘速完成離校手續並領取畢業證書，至遲不得晚於次學期開學日(不包含開學當天，請留意!)。凡逾期未完成離校手續且領取畢業證書而未達修業最高年限者，次學期仍應註冊，並以次學期畢業論(核發畢業證書第一學期約於 1 月底；第二學期約於 6 月底)，逾期未註冊者處以應令退學！

Special Notice:

The postgraduates who already passed the degree examination should complete the graduation clearance procedure and collect diplomas as soon as possible. The deadline is the day before the first day of the new semester. (Please note: the first day of the semester is not included!) Students who have not completed the graduation clearance procedure by the deadline and have not reached the maximum duration of study must register for the following semester and graduation date will be scheduled for that semester (The time to ratify diplomas will be around the end of January for the fall semester and the end of June for the spring semester.). Students who do not register by the deadline for the new semester will be expelled from National Formosa University.

論文原創性比對報告書上傳
Upload the Similarity Report

班級 Class	
學號 Student ID	
姓名 Name	
中文論文題目 Thesis Title in Chinese	
英文論文題目 Thesis Title in English	
論文原創性比對報告書 Similarity Report	<input type="button" value="選擇檔案"/> 未選擇任何檔案
論文指導教授(主要指導) Thesis Advisor (The Leading Advisor)	
論文指導教授(共同指導) Thesis Co-Advisor	
論文指導教授(外校共同指導)	

送出

如有任何問題，系統操作部份請洽電子計算機中心系統設計組分機5955；學籍成績部分請洽教務處教學業務組 分機5115、5116、5117、5918；在職專班與產碩專班請洽進修推廣部專班教務組 分機 5088
If you have any question regarding the system, please contact the Automated Systems Development Division, Office of Computer Center, extension 5955; the Academic Administration Division, Office of Academic Affairs, extension 5115、5116、5117、5918 for questions regarding enrollment and transcript; Continuing Education Center, extension 5088 for questions regarding in-service master program.